

**Humanitas ry**  
**Hallituksen kokous**  
**Aika: 2.3.2020 klo 16**  
**Paikka: Rantakari, Feeniks-kirjasto**



**TURUN YLIOPISTON HUMANISTISEN TIEDEKUNNAN OPISKELIJOIDEN EDUNVALVONTAJÄRJESTÖ**  
**humanitas.fi / Humanitas ry / @humanitasry**

## **Pöytäkirja 5/2020**

Läsnäolijat:

Teemu Helenius (kokouksen puheenjohtaja)

Liisa Merivuori (sihteeri)

Sanni Lilja (poissa 17.17–17.20, kohdassa 9)

Pinja Luoma

Vilja Välimäki

Paula Pättikangas (etäyhteys)

Nestori Liminka (ei hallituksen jäsen, poistui ajassa 16.47, kohdassa 9)

### **1. Kokouksen avaaminen**

Avattiin kokous ajassa 16.10.

### **2. Kokouksen järjestäytyminen**

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Teemu Helenius, sihteeriksi Liisa Merivuori ja pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Pinja Luoma ja Sanni Lilja.

### **3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus**

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

### **4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

## 5. Ilmoitusasiat ja kuulumiset

- Järjestöfoorumi 20.2.
  - o Vilja osallistui ympäristö- ja yhdenvertaisuuskoulutuksiin. Varsinkin ympäristökoulutus oli hyödyllinen ja toi uutta tietoa. TYY suunnittelee hiilijalanjälkimittaria, kuulostaa hyvältä. Yhdenvertaisuuskoulutuksessa kerrottiin, että TYY:ltä voi saada projektiavustusta sääntöjen kääntämiseksi englanniksi. Lisäksi käytiin läpi häirintäyhdyshenkilön asemaa: kyseessä ensikontakti tapahtumassa tapahtuvien asioiden suhteen.
  - o Sanni osallistui taloudenhoitaja- ja TYY:n avustus -koulutuksiin. Tietoa hyvin saatavilla netissä.
  - o Liisa osallistui kv- viestintä ja visuaalinen viestintä -koulutuksiin. Kummassakaan ei ihmeempää. Kv-koulutuksessa keskusteltiin englanninkielisen viestinnän käytöstä, kehoitettiin kirjoittamaan kaikista tapahtumista vähintään tiivistelmät englanniksi. Visuaalinen viestintä -koulutus ilahdutti koska ammattilaisten järjestämä, mutta murehdutti koska maksullisten ohjelmien ja oman firman mainostus.
  - o Pj-neuvostossa ei myöskään ihmeempää. Puhetta hallituksen sisäisen palautteen antamisesta, Nestori suosittelee palautteen antamista omalla nimellä. Olemme samaa mieltä, anonymi palaute ei oikein toimi näin pienessä ryhmässä. Pj-neuvostossa ehdotettiin, että ennen palautekeskustelua kaikille jaettaisiin ns. runko keskusteltavista asioista, jotta keskustelunaiheisiin ehtii valmistua.
- Dekaanin tapaaminen 26.2.
  - o Mukava tapaaminen, dekaani vastaili asiallisesti kysymyksiimme.
  - o Arcanum-asiat eivät varsinaisesti selvinneet, mutta dekaani antoi konkreettisia vinkkejä siitä mitä kannattaisi tehdä ja keihin olla yhteydessä.
  - o On huolestuttavaa, että edes dekaani ei saa tietoa monista muuttoon liittyvistä asioista.
  - o Olisi hyvä tavata dekaani vielä toisenkin kerran kevään aikana, mahdollisesti toukokuun alussa.
- Kopot ja sopot kokoustivat Indexin kanssa 2.3.

## 6. Posti

- Vujukutsuja:
  - o SHO 95 vuotta, 21.3., ilmoittautuminen sulkeutunut 29.2.2020.
  - o Anglica 62 vuotta, 21.3., Teemu ilmoittautunut.
  - o Muusa 25 vuotta, 18.4., Vilja ja Liisa ilmoittautuneet.
  - o Skandica 52 vuotta 28.3., ilmoittautuminen sulkeutuu 17.3.2020.
- Katariina Teräs muistuttanut nimeämään opiskelijaedustajat museologian ja kulttuurien tutkimuksen yliopisto-opettajien tehtävien valmisteluryhmiin. Paula hoitaa asian (juuri tällä hetkellä).
- PRH vahvistanut, että muutokset ok.
- Turkulainen humanistispeksi ry kysellyt, koskeeko varastotilarapen ilmoitus myös speksiä. Liisa vastaa, että speksin yhdistystavaroita kyllä, projektitarvareita ei.
- Laulukirjapyyntö Kieliaineiden hallitussitseille 6.3. 15 kpl.

## 7. Menneet tapahtumat

- Kopo- ja pj-ilta 26.2.
  - o Paljon ihmisiä!!!! Jes!
  - o Onnistunut tapahtuma, hyvää keskustelua. Harmillisen vähän varmaa tietoa, mutta nyt olemme kaikki samalla viivalla.
  - o Tuntui hyödylliseltä sekä Humanitaalle että jäsenjärjestöille.
  - o Unohdimme laittaa tarjoilut esille... Hups.
  - o Uskomme, että mm. aktiivisilla hallituskummiteluilla ja ilmoittautumisvaatimuksella on ollut osuutensa osallistumispaljouteen.
  - o Pyysimme jäsenjärjestöjä ilmoittamaan varastotilansa tarpeen Humanitaalle.

## 8. Tilinpäätöksen ja toimintakertomuksen hyväksyminen

- Nestori pahoittelee hieman epätasaista kirjanpitoa vuodelta 2019, nyt kaiken pitäisi olla suunnilleen kohdallaan.
- Tilinpäätöksen kohdat ”Vastaavaa” ja ”Vastattavaa” eivät täsmää. Paula ja Nestori etsivät ratkaisun vielä tänään.
- Toimintakertomuksessa muutetaan
  - o 2010 → 2020
  - o kolme kopo- ja pj-iltaa → neljä kopo- ja pj-iltaa, joista yksi vain KKL:n järjestöille
- Hallitus hyväksyy ehdotukset toimintakertomukseksi ja tilinpäätökseksi 2019 esitettäväksi yhdistyksen kokoukselle yllä mainituin muutoksin.

## 9. Koulutuspoliittiset asiat

- *Kummitteluja ollut paljon. Jäsenjärjestöjen kanssa on keskusteltu mm. Humanitaan roolista ja tiedotuksesta, pienten hallitusten hyödyistä ja ongelmista sekä Arcanum-asioista. Humanitaalta on toivottu ensiapukoulutuksen ja CV-klinikan järjestämistä.*
- Kopo- ja pj-ilta 6.4. Kampuskappeli ehti jo mennä, tyytykäämme taas Proffaan. Pahoitellaan kutsussa esteellisyyttä ja pyydetään laittamaan viestiä, jos se aiheuttaa ongelmia.

## 10. Sosiaalipoliittiset asiat

Kopot ja sopot kokoustaneet Hybridin ja Indexin kanssa tänään 2.3. Humanitaasta paikalla Vilja, Teemu ja Hanne. Keskustelua monista aiheista:

- tuutoroinnin kehittäminen: sähköisiä materiaaleja, tuutorimiittiä, tiedekunnan tuutoreiden WhatsApp-ryhmää...
- kopoasiaa tiloista: Arcanumin kellaritiloihin (tällä hetkellä TykRyn ja Nucleuksen käytössä) voisi käydä tutustumussa ja selvittää, mitä niihin on kaavailtu. Yliopiston tilojen käyttöaste matala, voisiko tarjota mahdollisuuksia opiskelijoille?
- yhteistapahtuma? jäi hieman hämäräksi, 31.3. ei tapahtune vielä mitään.

- Paula menossa keskiviikkona lounaalle pj-porukalla, asia selvinnee.

## 11. Halloped-asiat

- Sukupuolentutkimuksen ja folkloristiikan professorien valmisteluryhmiin haettu pyynnön mukaisesti opiskelijaedustajat.
- Halloped-ilta 31.3. klo 16 Aikalassa. Paikalla myös dekaani ja laitosjohtajat. Liisa tekee Facebook-tapahtuman.
- Halloped-raporttilomakkeen kautta saatu selville, että KKL:n opetuksen kehittämisen työryhmä on lakkautettu. Hallopedit hyvin kummissaan. Lakkautuksen syynä yhden professorin siirto hoitamaan tehtävää toista kautta. Olemme hämmentyneitä, onko opiskelijat vain heitetty pihalle? Halloped-koordinaattorit selvittävät tilannetta.

## 12. Arcanum/taloasiat

- Päätettiin, että Vilja hoitaa Mimesisasiat kevään aikana.
  - Talokokous 5.3. Viikkosiivousvuorot ja varauskäytännöt kuntoon. Mimesiksellä olevaa omaisuutta käytävä läpi ennen muuttoa.
- Arcanumin käyttäjäpalaveri 11.3. Meiltä yksi edustaja paikalle. Valittiin Paula, vakituiseksi osallistujaksi voidaan myöhemmin valita joku muukin.
  - Kokouksesta saatu tieto dekaanilta, kyseessä varsinaisesti päätöksiä tekevä ryhmä, aiemmin ei lainkaan opiskelijaedustusta.
- Tilapalvelut ovat vastailleet erittäin huonosti, ghostanneet tähän mennessä Liisan, Teemun ja Paulan.
  - Paula ehdottanut tapaamista Hildenille 9. tai 10.3. Ei vastannut vielä mitään.
- Ruvetaan järkkäämään tilakierrosta tämänhetkisiin opiskelijatiloihin + Arcanumin kellaritiloihin. Voisi selvittää, päästäisiinkö samalla katsomaan Arcanumin remontoimatonta opiskelijatila. Teemu yhteydessä Arcanumin nykyisiin järjestöihin. Arcanum-kierroksista voisi olla yhteydessä tilapäällikön sijaan Hatakka-Junttiin, Pinja laittaa viestiä. Varattava pari-kolme tuntia aikaa. Ehdotetaan kierroksen ajankohdaksi 23.3.
- Arcanumin kellariin suunnitteilla Intran mukaan mm. ”sosiaalituloja”. Kysytään Hildeniltä, mitä se käytännössä tarkoittaa, ja voisiko tiloja mahdollisesti käyttää väistötiloina.
  - Vilja epäilee, että ovat ”remontin aikana remonttitilaa jossa on remonttijuuttuja”
- Dekaanin tapaamisessa selvisi myös, että arkeologian oppiaineen muutto ei ole vielä millään tavalla päätetty asia.

## 13. Tulevat tapahtumat

- 5.3. Talokokous
- 31.3. Halloped-ilta

#### **14. Talous**

- TYY:n saunavuokra 115 €, maksettu.
- Vuokrataan 15 laulukirjaa 6.3., Vilja hoitaa.
- Kulukorvauksia puuttuu, hallituslaiset skarppaavat.

#### **15. Muut esille tulevat asiat**

- Vujuja:  
SHO 95 vuotta, 21.3., ilmoittautuminen sulkeutunut 29.2.2020. Lähetämme elektronisen kortin.  
Anglica 62 vuotta, 21.3., Teemu ilmoittautunut. Esittää Humanitaan tervehdyksen.  
Skandica 52 vuotta 28.3., ilmoittautuminen sulkeutuu 17.3.2020. Jäämme miettimään edustajaamme, mahd. Pinja tai Teemu.  
Muusa 25 vuotta, 18.4., Vilja ja Liisa ilmoittautuneet. Esittävät Humanitaan tervehdyksen.  
Kritiikki 18.4. Odottelemme kutsua...
- Humanitasta pyydetty tilaamaan juhlaaalarimerkit Humanistipäivää varten. Toteutamme toiveen mielellämme! Merkit pitäisi tilata huhtikuun alussa. Voitaisiin lanseerata suunnittelukilpailu, palkintona itse merkki ja jotakin Humanitasmerchiä. Kilpailulla aika kiire. Teemu yhteydessä merkkejä pyytäneeseen Paula Sjöblomiin. Liisa tiedottaa kilpailusta tällä viikolla, ehdotukset 22.3. mennessä.
- Turun ja Kaarinan seurakuntayhtymä on lahjoittanut humanistiselle koulutuslalle 10 000 €, arvostamme!
- Liisa laittaa tällä viikolla tiedotusta Humanitaan tiedotuksesta.
- Kevätkokouksessa yritetään saada uusia hallituslaisia. Mainostetaan!

#### **16. Seuraava kokous**

17.3. klo 18 Tossussa.

#### **17. Kokouksen päättäminen**

Päätettiin kokous ajassa 18.07.